
Протокол № 30
засідання постійної комісії обласної ради з питань власності

від 23 липня 2018 року                                                м.Кропивницький

Склад комісії – 9 осіб

Присутні:
голова постійної комісії – Чудний О.В.;
заступник голови постійної комісії – Арсірій В.В.;
секретар постійної комісії - Сорока П.В;
члени  постійної  комісії:  Голобородько  О.В.,  Руденко  Д.П.,

Савченко С.В., 

Відсутні:
члени постійно комісії: Бевзенко М.В., Бублик Я.В., Каспров К.В.

Присутні запрошені:
Бобров  Леонід  Іванович —  представник  Кіровоградської  обласної

організації ветеранів України.
Войний  Анатолій  Віталійович -  член  Громадської  ради  при

Кіровоградській обласній державній адміністрації;
Гавриленко  Олександр  Анатолійович  -  голова  Громадської  ради  при

Кіровоградській обласній державній адміністрації;
Ілик Роман Ігорович – генеральний директор ОКВП «Дніпро-Кіровоград»;
Коротков  Віталій  Васильович  -  голова  Кіровоградської  обласної

громадської організації Кіровоградського обласного клубу “За правову державу”;
Котенко  Тетяна  Миколаївна  -  член  Громадської  ради  при

Кіровоградській обласній державній адміністрації;
Крикуненко Микола Якович – головний лікар КЗ “Маловисківська станція

переливання крові”;
Нагорний  Вячеслав  Георгійович  -  головний  лікар  КЗ “Кіровоградський

обласний  Центр здоров’я”;
Орєшков Геннадій Миколайович - голова благодійного фонду “Благомир

ВС”;
Рибальченко  Олег  Миколайович  –  директор  департаменту  охорони

здоров’я обласної державної адміністрації;
Шепель  Андрій  Володимирович  –  начальник  управління  майном

виконавчого апарату обласної ради;
Шибакіна Олена Геннадіївна — начальник фінансово-економічної служби

ОКВП “Дніпро-Кіровоград”;
Шилюк  Тадеуш  Костянтинович  –  начальник  комунального

підприємства по управлінню будинками Кіровоградської обласної ради;
Фабрика Володимир Володимирович – директор ПП “Чеський Дворик”.



ПОРЯДОК ДЕННИЙ:

1. Про  звернення  представників  громадських  організацій  стосовно
встановлення (підвищення) тарифів обласного комунального виробничого
підприємства  “Дніпро-Кіровоград”  на  послуги  з  централізованого
водопостачання та водовідведення на 2019 рік.

Інформує:  Шепель  Андрій  Володимирович  –  начальник  управління
майном виконавчого апарату обласної ради.
 

2. Про вирішення земельних питань.
Інформує:  Шепель  Андрій  Володимирович  –  начальник  управління

майном виконавчого апарату обласної ради.
 

3.  Про  керівника  комунального  закладу  “Маловисківська  станція
переливання крові”.

Інформує: Рибальченко Олег Миколайович –  директор департаменту
охорони здоров’я обласної державної адміністрації.

 
4. Про керівника комунального закладу “Кіровоградський обласний 

Центр здоров’я”.
Інформує: Рибальченко Олег Миколайович –  директор департаменту

охорони здоров’я обласної державної адміністрації.
 
5. Про бюджетні звернення.
Інформує:  Шепель  Андрій  Володимирович  –  начальник  управління

майном виконавчого апарату обласної ради.

6. Про безоплатну передачу майна.
Інформує:  Шепель  Андрій  Володимирович  –  начальник  управління

майном виконавчого апарату обласної ради.

7. Про  безоплатну  передачу  майна  з  балансу  на  баланс  без  зміни
форми власності даного майна.

Інформує:  Шепель  Андрій  Володимирович  –  начальник  управління
майном виконавчого апарату обласної ради.

8. Про  списання  майна  спільної  власності  територіальних  громад
сіл, селищ і міст області.

Інформує:  Шепель  Андрій  Володимирович  –  начальник  управління
майном виконавчого апарату обласної ради.
 

9. Про  передачу  у  найм  (оренду)  нерухомого  майна  спільної
власності територіальних громад сіл, селищ та міст області.

Інформує:  Шепель  Андрій  Володимирович  –  начальник  управління
майном виконавчого апарату обласної ради.



10.  Про  погодження  графіка  погашення  заборгованості  з  орендної
плати.

Інформує: Шилюк Тадеуш Костянтинович –  начальник комунального
підприємства по управлінню будинками Кіровоградської обласної ради;

 
11. Про позичку майна.
Інформує:  Шепель  Андрій  Володимирович  –  начальник  управління

майном виконавчого апарату обласної ради.
 
12. Про  звернення  КП  «Знам’янська  обласна  бальнеологічна

лікарня»  КОР  стосовно  подальшого  використання  старого  спального
корпусу.

Інформує:  Шепель  Андрій  Володимирович  –  начальник  управління
майном виконавчого апарату обласної ради.

 
13. Про  зміни  і  доповнення  до  Статуту  комунального  закладу

«Кіровоградський обласний протитуберкульозний диспансер».
Інформує:  Шепель  Андрій  Володимирович  –  начальник  управління

майном виконавчого апарату обласної ради.

ХІД ЗАСІДАННЯ:

1. Про  звернення  представників  громадських  організацій  стосовно
встановлення (підвищення) тарифів обласного  комунального  виробничого
підприємства  “Дніпро-Кіровоград”  на  послуги  з  централізованого
водопостачання та водовідведення на 2019 рік.

З інформацією виступили: 
Шепель  А.В.  –  начальник  управління  майном  виконавчого  апарату

обласної ради;
Ілик Р.І. - генеральний директор ОКВП “Дніпро-Кіровоград”;
Гавриленко  О.А.  -  голова  громадської  ради  при  обласній  державній

адміністрації.
В обговоренні взяли участь: Чудний О.В., Орєшков Г.М., Котенко Т.М.,

Коротков В.В.
Вирішили:     Прийняти  рішення № 381 (додається).
Голосували: “За” – 6 (одноголосно).

2.  Про вирішення земельних питань.
З інформацією виступив: Шепель А.В.  –  начальник управління  майном

виконавчого апарату обласної ради.
Вирішили:     Прийняти  рішення № 382 (додається).
Голосували: “За” – 6 (одноголосно).



3. Про  керівника  комунального  закладу  “Маловисківська  станція
переливання крові”.

З  інформацією  виступив: Рибальченко  О.М.  –  директор  департаменту
охорони здоров’я обласної державної адміністрації.

В обговоренні взяв участь: Сорока П.В.
Вирішили:     Прийняти  рішення № 383 (додається).  
Голосували: “За” – 6 (одноголосно).

4. Про керівника комунального закладу “Кіровоградський обласний 
 Центр здоров’я”.

З  інформацією  виступив: Рибальченко  О.М.  –  директор  департаменту
охорони здоров’я обласної державної адміністрації.

Вирішили:     Прийняти  рішення № 384 (додається).
Голосували: “За” – 6 (одноголосно).

5. Про бюджетні звернення.
З інформацією виступи  в: Шепель А.В. – начальник управління майном

виконавчого апарату обласної ради.
Вирішили:     Прийняти  рішення № 385 (додається).
Голосували: “За” – 6 (одноголосно).

6.  Про безоплатну передачу майна.
З   інформацією виступив: Шепель А.В.  – начальник управління майном

виконавчого апарату обласної ради.
Вирішили:     Прийняти  рішення № 386 (додається).
Голосували: “За” – 6 (одноголосно).

7. Про безоплатну передачу майна з балансу на баланс без зміни форми
власності даного майна.

З   інформацією виступив: Шепель А.В.  –  начальник  управління  майном
виконавчого апарату обласної ради.

Вирішили:     Прийняти  рішення № 387 (додається).
Голосували: “За” – 6 (одноголосно).

8. Про  списання  майна  спільної  власності  територіальних  громад
сіл, селищ і міст області.

З   інформацією виступив: Шепель А.В.  –  начальник  управління  майном
виконавчого апарату обласної ради.

Вирішили:     Прийняти  рішення 388 (додається).
Голосували: “За” – 6 (одноголосно).

9. Про передачу у найм (оренду) нерухомого майна спільної власності
територіальних громад сіл, селищ та міст області.

З   інформацією виступив: Шепель А.В.  –  начальник  управління  майном
виконавчого апарату обласної ради.

Вирішили:     Прийняти рішення № 389 (додається).



Голосували: “За” – 6 (одноголосно).

10. Про  погодження  графіка  погашення  заборгованості  з  орендної
плати.

З  інформацією  виступив Шилюк  Т.К.  -  начальник  комунального
підприємства по управлінню будинками Кіровоградської обласної ради.

В обговоренні взяли участь: Чудний О.В., Руденко Д.П.
Давав пояснення Фабрика В.В.
Вирішили:     Прийняти  рішення № 390 (додається).
Голосували: “За” – 5 (Сорока П.В. під час голосування був відсутній).

11. Про позичку майна.
З  інформацією виступив Шепель А.В.  –  начальник управління  майном

виконавчого апарату обласної ради.
Вирішили:     Прийняти  рішення № 391 (додається).
Голосували: “За” – 5 (Сорока П.В. під час голосування був відсутній).

12. Про  звернення  КП  «Знам’янська  обласна  бальнеологічна
лікарня»  КОР  стосовно  подальшого  використання  старого  спального
корпусу.

З  інформацією виступив Шепель А.В.  –  начальник управління  майном
виконавчого апарату обласної ради.

В обговоренні взяли участь: Чудний О.В., Арсірій В.В.
Вирішили:     Прийняти  рішення № 392 (додається).
Голосували: “За” – 5 (Сорока П.В. під час голосування був відсутній).

13. Про  зміни  і  доповнення  до  Статуту  комунального  закладу
«Кіровоградський обласний протитуберкульозний диспансер».

З  інформацією виступив Шепель А.В.  –  начальник управління  майном
виконавчого апарату обласної ради.

Вирішили:     Прийняти  рішення № 393 (додається).
Голосували: “За” – 5 (Сорока П.В. під час голосування був відсутній).

14.  У  “Різному”  депутати  розглянули  звіт  комунальної  установи
“Кіровоградське  обласне  відділення  Пошуково-видавничого  агенства  “Книга
Пам'яті України” про роботу установи в І півріччі 2018 року. 

Голова постійної комісії                                                           О.Чудний

Секретар постійної комісії                                                        П.Сорока


